

葛量洪獎學基金2021-22年度

葛量洪傑出學生獎

Grantham Scholarships Fund Grantham Scholars of the Year Award 2021-22

葛量洪獎學基金委員會現邀請各中學校長提名高中畢業生角逐本年度「葛量洪傑出學生」獎。

參選者必須由校長提名。提名表格連同獲提名學生的個人資料及公開考試成績，須於 **2021年12月17日下午5時或之前** 經網上申請系統 (<https://eform.one.gov.hk/form/hab009/tc/>) 遞交。學校亦必須將已妥為簽署及蓋上校印的提名表格，以及所有於網上遞交之文件的列印本，於 **網上遞交日起5個工作天內**，送抵葛量洪獎學基金委員會秘書處（香港灣仔皇后大道東213號胡忠大廈34樓 - 請註明「葛量洪傑出學生獎」）。

如有任何查詢，歡迎來函上述地址或致電（電話號碼：3718 6801 或 3718 6830）與葛量洪獎學基金秘書處聯絡。

The Grantham Scholarships Fund Committee now invites nominations of senior secondary graduates from secondary school principals to compete for the "Grantham Scholars of the Year" Award.

Nominations must be made by school principals. Nominations, together with personal particulars and public examination results of the nominees, should be submitted via online application system (<https://eform.one.gov.hk/form/hab009/en/>) **on or before 17 December 2021, 5pm**. The schools must also submit the duly signed printed copies of (with school chop) Nomination Forms together with all documents submitted online to the Secretariat of Grantham Scholarships Fund Committee (34/F, Wu Chung House, 213 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong - Please state "Grantham Scholars of the Year Award") **within 5 working days from the date of online submission**.

All enquiries should be addressed to the Secretariat, Grantham Scholarships Fund Committee at the above address, or by phone (Tel no. 3718 6801 or 3718 6830).



葛量洪獎學基金
Grantham Scholarships Fund

